
Notulen jaarvergadering Duinoord 19 mei 2022, 19.30 uur Trefcentrum, Sweelinckplein 42 
 
 
Opening en mededelingen  
Gerard Lucius opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
Hij geeft Pepijn van Wijmen, voorzitter van de Vrienden van Duinoord het woord. Pepijn 
vertelt over de doelstelling van de Stichting. 
De uitnodigingen voor een ledenborrel die in juni plaatsvindt worden binnenkort verstuurd. 
De stichting wil ook de Sociale cohesie versterken in de buurt. Om dit te bereiken worden 
activiteiten in de buurt gestimuleerd, zoals de open ateliers. Buurtbewoners kunnen zich ook 
melden met ideeën voor activiteiten. 
De Stichting Bewonersoverleg Duinoord en de stichting Vrienden van Duinoord willen elkaar 
ook versterken. 
 
Jaarverslag 2021 
Voor het jaarverslag is een bijdrage geleverd door de werkgroepen. 
Gerard licht enkele onderwerpen toe, zoals de invoering van nieuw materieel tramlijn 16. Dit 
vergt aanpassingen in de wijk. Er zijn zienswijzen ingediend tegen het verlies van bomen en 
groen, geluidsoverlast en het risico’s van meer trillingen. 
Gerard Burema, vertegenwoordigers van diverse Bewonersorganisaties en de 
bomenstichting hebben zich hier enorm voor ingezet. 
 
Werkgroep Duurzaamheid is ook zeer actief. Het doel van de werkgroep is mensen 
onthanden bij de verduurzaming van hun huis. 
De werkgroep is ook actief op de sociale media, tevens worden er podcasts gemaakt. 
 
Voor het vaststellen van de uiteindelijk zeven thema’s voor de Wijkagenda zijn diverse 
onderwerpen besproken met de gemeente, gebaseerd op de uitgevoerde enquête.  
 
Financieel verslag 2021 
Loek neemt de cijfers met de aanwezigen door en ligt deze toe. 
Door corona is verhuur minder geweest en zijn er minder eigen bijdragen voor activiteiten 
ontvangen, omdat er minder is georganiseerd. 
Voor het LV’tje is iets meer uitgegeven, door een extra editie voor tram 16 en er vier keer 
een dikkere editie is uitgekomen. 
De kosten administratieve ondersteuning is iets hoger. Dit komt doordat in 2021 eenmalig 
drie keer een factuur voor de werkzaamheden van de administratief ondersteuner is 
betaald. Een factuur betrof nog 2020 en twee facturen waren voor 2021. In 2022 zijn het 
weer twee facturen. 
De kosten voor de website zijn iets hoger, omdat de mogelijkheid voor het plaatsen van 
banners voor vaste adverteerders is gecreëerd. 
Balans 
Er is een klein positief resultaat van € 233,- 
Pepijn merkt op dat het bedrag begroot vanuit de gemeente iets hoger is dan gerealiseerd.  
Loek legt uit dat eerst een begroting wordt gemaakt, maar het gesprek met de gemeente 
over de subsidies volgt later. Zo heeft de gemeente tegemoetkoming in de huurkosten 
gegeven. 



Ester vraagt of deze tegemoetkoming permanent is of alleen voor het coronajaar geldt. Loek 
antwoordt dat jaarlijks met de gemeente een gesprek plaatsvindt. Dan worden de 
subsidieaanvragen besproken. 
 
Verslag kascommissie  
Dineke Dezentje vertelt dat Marcel Tielemans en zij de boeken hebben gecontroleerd. Er zijn 
steekproeven genomen waarbij geen bijzonderheden naar boven zijn gekomen. Wat betreft 
de kascommissie zijn de boeken in orde bevonden. 
 
Decharge van bestuur 
De aanwezigen geven met applaus decharge aan het bestuur voor het gevoerde beleid van 
het afgelopen jaar. Gerard geeft nog aan dat dit officieel niet hoeft, omdat het 
Bewonersoverleg een Stichting is, maar het bestuur wil toch graag op deze manier het 
proces laten verlopen. 
 
Wijziging bestuurssamenstelling 
Gerard vertelt dat de zittingstermijn van de bestuursleden drie jaar is. De vier bestuursleden 
Loek van Noort (penningmeester), Bart Draese, Evelyne Romswinckel en hijzelf zijn 
herkiesbaar. Er zijn geen tegenkandidaten. Gerard vraagt de vergadering akkoord te gaan 
met de herbenoemingen. De aanwezigen gaan middels het geven van applaus akkoord. 
Er zijn drie nieuwe bestuurskandidaten, te weten Paul Melessen, Natalie Speet en Nils 
Nijdam. Er hebben zich geen andere kandidaten gemeld. De voorzitter vraagt of de 
vergadering kan instemmen met de benoeming van deze drie kandidaten. Middels 
applaudisseren gebeurt dit. 
 
8. Jaarplan 2022 en begroting 2022 
Gerard geeft aan dat voor het komende seizoen nieuwe ideeën voor activiteiten welkom 
zijn. Ook op de sociale media zal regelmatig aandacht zijn voor zaken. 
Begroting 
Loek geeft aan dat de basissubsidie iets hoger is. Dit komt doordat communicatie onderdeel 
is geworden van de basissubsidie met een genormeerd bedrag. Voor communicatie is nu wel 
minder subsidie dan voorheen. 
De advertentieopbrengsten zijn iets lager begroot. Door corona hebben veel bedrijven 
moeten stoppen. 
Lasten 
LV’tje meer uitgegeven dan begroot omdat er meer wordt gepubliceerd vanwege thema’s, 
zoals duurzaamheid. 
Er is iets meer uitgegeven dan is ontvangen. 
 
Aandacht voor onze vrijwilligers: Duinoord wisseltrofee  
Gerard heeft aandacht voor een aantal vrijwilligers: Kitty Bos is langdurig uit de roulatie 
geweest door een ongelukje. Hij wenst haar een goed herstel. 
Piet Molenaar is ziek. Hij is positief over zijn herstel. 
Marcel Nonhebel is met veel enthousiasme een wandelclub gestart. Via HOPLR hebben zich 
ook mensen aangemeld. 
Bettina van Elk heeft een vuiljutteam opgericht. Elke eerste zaterdag van de maand wordt 
gelopen.  



Terence Dezentje, Marc Scheidius en Nelleke Linssen hebben zich enorm ingezet voor de 
werkgroep Stadsbeeld. Terence en Marc zijn gestopt, Nelleke houdt zich alleen nog bezig 
met het pand van de Kroatisch ambassade. Hij bedankt hen voor al hun inspanningen. 
Gerard roept mensen op zich aan te melden voor deze werkgroep. 
Ook vraagt hij wie mee wil denken over de verdichting van de wijk. Terence stelt voor om dit 
in samenwerking met de werkgroep Verkeer te doen i.v.m. het parkeren. 
Als laatste noemt Gerard het dossier tram 16. Hier is veel inzet gepleegd. Het is gelukkig 
gelukt om de kastanjebomen aan het begin van de wijk te behouden. Vanwege de vele zaken 
die gespeeld hebben en nog spelen is besloten de wisseltrofee dit jaar uit te reiken aan de 
werkgroep Verkeer. 
 
10. Rondvraag  
De staat van onderhoud van het pand van de voormalige Kroatische ambassade aan de 
Groot Hertoginnelaan is erbarmelijk. Er zal eind augustus actie gevoerd gaan worden o.l.v. 
Marcel Tielemans. 
Op 21 mei zal de groene markt plaatsvinden. Evelyne Romswinckel vertelt dat informatie 
over verduurzaming van huizen hier beschikbaar zal zijn. 
Natalie Speet vertelt dat 8 juni de landelijke buitenspeeldag plaatsvindt. Straten in Den Haag 
worden afgezet, zodat kinderen veilig buiten kunnen spelen. 
Veronica Hekking geeft aan dat op 11 en 12 juni de open tuinen route is. Twee tuinen in 
Duinoord zullen ook geopend zijn voor bezoek. 
Ook deelt zij mee dat er twee bomenacties plaatsvinden op 14 mei, vooral bedoeld om 
mensen met een betegelde tuin te stimuleren de tuinen te vergroenen. 
19 juni en 20 juni vindt de Open Atelierroute plaats in Duinoord. In het Trefcentrum is dan 
ook kunst te zien. 
Nils Nijdam zal het Walking Dinner vanuit het bestuur gaan organiseren. Hij roept mensen op 
deel te nemen aan de organisatie. 
Natalie Speet geeft aan dat Klein Tasmania bedreigd werd met sluiting. Er is veel actie 
gevoerd met een positief einde. In overleg met het bestuur van Haaglanden en Haganum 
wordt een nieuwe overeenkomst afgesloten. Elke 1e van de maand is er een koffieochtend 
waar iedereen welkom is. 
Ester Elstgeest roept op informatie door te geven voor Facebook en Instagram: 
facebook@duinoord-denhaag.nl 
 
11. Sluiting 
Gerard sluit de vergadering om 20.40 uur. 
 


